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Anders Norrby, VD Arvika Teknik AB § 130 

Christina Svensson, revisor (L) 

Mattias Thorängen, sekreterare 

Mia Nilsson, sekreterare 

 

  

Justerare Jonas Ås och Susanne Engstad Clarke 
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Sekreterare Mia Nilsson 

  

  

Ordförande Lars-Ove Jansson 
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Beslutande ledamöter  

 

Lars-Ove Jansson, ordförande (S) 

Peter Söderström (S) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Lisa Levin (S) 

Anders Bergfjord (C) 

Anders Skogberg (SD 

Henrik Axelsson (S) 

Pål Jonson (M) 

Zara Hedelin (V) 

Lena Kandergård (S) 

Mona Smedman, 1e vice ordförande (C),  

§§126–130 

Jan Wettmark (M) 

Jenny Boquist (S) 

Jonas Ås (S) 

Gösta Frödin (L) 

Börje Wahlund (M), §§ 126–135, 137–144 p.g.a. 

jäv 

Maryna Bialesta Vilhelm (S) 

Alina Koltsova (MP) 

Per-Olov Ålander (C) 

Caisa Antonsson (SD) 

Susanne Engstad Clarke (KD) 

Kenneth Wåhlund (S) 

Sara Andersson, 2e vice ordförande (S) 

Håkan Axelsson (M) 

Sten Fransson (S) 

Camilla Gustafsson (C) 

 

 

 

 

 

 

Jelena Skogberg (SD), §§ 130–144 

Eva Svensson (S) 

Kenneth Johannesson (S) 

Henrik Samuelsson (M) 

Patrik Olsson (V) 

Maria Rönnehäll (S) 

Åsa Öberg (M) 

Raghad Alghanem (S) 

Ingela Jonsson (C) 

Anton Sjöstedt (L) 

Nils-Gunnar Andersson (S) 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) 

Jina Beri (C) 

Jonny Andersson (M), ersätter Sebastian 

Bäckström (M) 

Jan Westergren (M), ersätter Elin Rundin (M) 

Kristina Nordström (MP), ersätter Barbara Hinsch 

(MP) 

Karina Nykvist (V), ersätter Anna-Maria Nykvist 

(V) 

Jan Rülcker (M), ersätter Åsa Öberg (M) 

Roger Antonsson (SD), ersätter Michaela 

Jakobsson (SD) 

Johan Johansson (SD), ersätter Frida Hagström 

(SD) 

Walid Ahmed (S), ersätter Eva-Lisa Shala (S) 

Linda Hansen Grundel (S), ersätter Håkan 

Jivesand (S) 

Margaretha von Wachenfeldt (S), ersätter Kerstin 

Svensson (S) 

Ulf Jonsson (C), ersätter Mona Smedman §§ 131–

144 

Eva Nilsson – ingen ersättare 
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KF § 126 Dnr KS 2020/20-101 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning 

Ingen fråga ställs. 
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KF § 127 Dnr KS 2020/22-101 

Interpellationsdebatt 

Sammanfattning 

Ingen interpellationsdebatt hålls.  
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KF § 128 Dnr KS 2020/21-101 

Enkla frågor 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågorna och svaren läggs med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter 

Söderström (S). Han undrar om kommunalrådet anser att storleken på Arvika 

kommuns beredskapslager är rimligt eller behöver det växa? 

  

Peter Söderström (S) tackar för frågan. Han går igenom det nuvarande 

lagersaldot av handskar, skyddsförkläden, visir, munskydd och handsprit. 

Peter informerar också om att rekommendationen, från regionala 

samverkansmöten med medicinskt ansvariga sjuksköterskor, har varit att vi 

inte ska ha för stora lager. Utrustningen har ett bäst före datum. Detta 

påverkar också hur stora lager som är aktuella att ha. Storleken på 

kommunens beredskapslager är idag rimlig konstaterar Peter.  

 

Pål Jonson (M) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter Söderström 

(S). Han lyfter frågan om den störande musiken som spelas på nätterna och 

informerar om att det i Dalarna har tagits ett initiativ, där samtliga 15 

kommuner gått samman för att presentera en skrivelse till regeringen om 

behovet av ett förändrat lagstöd. Pål säger att det vore utmärkt om de 16 

värmländska kommunerna kunde stödja detta och han undrar om kommunen 

vidtagit några åtgärder eller kontakter för att lyfta detta problem med andra 

berörda kommuner eller fört någon dialog med regeringskansliet i frågan? 

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att detta är något som vi 

arbetat med i fem år. Det finns ett stort stöd från värmländska kommunchefer 

och kommunalråd för ett gemensamt agerande, gärna tillsammans med 

kommuner från andra län.  Kontakt har tagits med Dalarnas kommuner, 

genom Mora kommun, för att dels dra nytta av deras erfarenheter, och dels 

för att kunna agera tillsammans med Dalarnas 15 kommuner. Målsättningen 

här är att öka polisens befogenheter till att direkt ingripa och på plats bötfälla 

de personer som från bilar spelar musik med hög och störande ljudnivå. Peter 

informerar också om att han under veckan har ett möte inbokat, där flera 

kommunstyrelseordföranden från Värmland och Dalarna ska träffa 

inrikesminister Mikael Damberg för att diskutera frågan. Kontakt har också 

tagits med Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) i syfte att få dem att 

driva frågan i sina kontakter med regeringen. 
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KF § 128 forts. 

 

Gösta Frödin (L) ställer en enkel fråga till utskottet Vård och omsorgs 

ordförande Jonas Ås (S). Han undrar om det ännu startat något arbete med att 

testa arbetssättet ”Fri tid” inom äldreomsorgen. Detta är en modell där 

hemtjänstpersonalen själva avgör hur mycket tid som varje brukare behöver 

vid besöket. Västervik har jobbat med detta system sedan 2017 och fått 

mycket goda resultat. Gösta påminner också om att han lämnade in en 

interpellation i frågan i januari 2020, och att han då fick till svar att: 

modellen är intressant att titta närmare på och att verksamheten är positiv till 

att ta del av andra kommuners goda erfarenheter.  

 

Jonas Ås (S) tackar för frågan och svarar att verksamheten har varit i kontakt 

med Västervik för att titta närmare på deras arbetssätt. Tyvärr så medförde 

Coronapandemin att det blev ett mycket högt tryck på verksamheten och vi 

fick en stor omsättning på personal. Arbetet stannade därför av. ”Fri tid” ses 

dock fortfarande som en intressant modell, som vi kommer att titta vidare på 

säger Jonas.   

 

 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer en enkel fråga till kommunalrådet 

Peter Söderström (S). Frågan handlar om utbyggnaden av kommunalt vatten- 

och avloppsnät i Högvalta. Om det framkommer nya uppgifter, som visar att 

beslutet om utbyggnaden är taget på felaktiga grunder, vad kan vi då göra, 

och vem ska kräva en ny vattenanalys av de fastigheter vars vattenkvalitet 

legat till grund för länsstyrelsens beslut, undrar Kristina.  

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det är länsstyrelsen som 

har förelagt Arvika kommun att bygga ut VA-nätet i Högvalta. För att stoppa 

utbyggnaden behöver länsstyrelsen dra tillbaka sitt föreläggande.  

 

 

Anders Skogberg (SD) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter 

Söderström (S). Han undrar om problemen med motorburen ungdom som 

Pål Jonson (M) tagit upp i sin enkla fråga, medfört att det numera finns 

vakter utplacerade vid Shell och McDonalds på lördagar och söndagar. Han 

undrar också om det är kommunen som bekostar detta, och i sådana fall, hur 

mycket pengar handlar det om.  
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KF § 128 forts. 

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att området kring Shell och 

McDonalds nu är ett LOV3 område (platser som är prövade och beslutade av 

polisen enligt 3 § lagen (1980:578) om ordningsvakter (LOV)). Det handlar 

om kommunalt finansierade vakter som befinner sig utomhus, och det är bara 

att beklaga att denna resurs behövs idag säger Peter. Kostnaden är cirka 

90,000 per månad.  

 

 

Alina Koltsova (MP) ställer en enkel fråga till utskottet Vård och omsorgs 

ordförande Jonas Ås (S). Hon undrar om han vet ifall personalen inom 

äldreomsorgen hjälper till med tekniska hjälpmedel, så att de äldre kan ha 

kontakt med sina anhöriga nu under den rådande Coronapandemin.   

 

Jonas Ås (S) tackar för frågan och svarar att personalen hjälper till med att 

ordna samtal på Skype och det finns också besöksvärdar, som ser till att de 

äldre kan möta sina anhöriga under säkra förhållanden utomhus. 

Besöksvärdarna är extraanställda just för att jobba med detta.  

Beslutsunderlag 

Enkel fråga från Anton Sjöstedt (L) den 24 augusti 2020 

Enkel fråga från Pål Jonson (M) den 27 augusti 2020 

Enkel fråga från Gösta Frödin (L) den 31 augusti 2020 

Enkel fråga från Kristina Bengtsson Nilsson den 31 augusti 2020 

Enkel fråga från Anders Skogberg den 31 augusti 2020 

Enkel fråga från Alina Koltsova (MP) den 31 augusti 2020 
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KF § 129 Dnr KS 2020/571-253 

Markbyte Arvika prästgård 3:40 och Sten 1:8 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

 

Arvika kommun försäljer fastigheten Sten 1:8 till Prästlönetillgångar i 

Karlstad Stift för en köpeskilling om 34,5 miljoner kronor. 

 

Arvika kommun förvärvar Arvika Prästgård 3:40 av Prästlönetillgångar i 

Karlstad Stift för en köpeskilling om 20,5 miljoner kronor. 

 

Prästlönetillgångar i Karlstad Stift erlägger mellanskillnaden 14 miljoner 

kronor till Arvika kommun. 

 

Uppdra till kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström och mark- och 

exploateringsingenjör Jenny Wärnevall att signera samtliga handlingar för att 

genomföra markbytet. 

Reservation 

Anders Skogberg (SD), Johan Johansson (SD) och Susanne Engstad Clarke 

(KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 

Sammanfattning 

Arvika kommun genom Samhällsbyggnadsavdelningen har fört diskussioner 

med Prästlönetillgångar i Karlstad Stift om ett markbyte av skogsinnehav. 

 

Kommunen äger fastigheten Sten 1:8 och är fördelat på 9 olika skiften, total 

area 423,3 hektar. Prästlönetillgångar i Karlstad Stift äger fastigheten Arvika 

Prästgård 3:40 som består av 3 skiften, total area 202,2 hektar. 

 

Kommunledningsstaben har tillsammans med Prästlönetillgångar i Karlstad 

Stift låtit ta fram värderingar på respektive fastighet som ska ligga till grund 

för markbytet. Kommunens fastighet Sten 1:8 värderas där till ett värde av 

34,5 miljoner och Prästlönetillgångar i Karlstad Stifts fastighet Arvika 

Prästgård 3:40 värderas till ett värde av 20,5 miljoner. Mellanskillnad på 

värdet mellan fastigheterna är 14 miljoner. 
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KF § 129 forts.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 4 juni 2020 

Kartbilagor 

Värdering med tillhörande bilagor 

Kommunledningsutskottets protokoll den 15 juni 2020, § 111 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 112 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Anders Skogberg (SD), Linda 

Hjalmarsson Fjeldstad (S), Peter Söderström (S), Susanne Engstad Clarke 

(KD), Gösta Frödin (L), Anders Bergfjord (C), Alina Koltsova (MP), 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), Nils-Gunnar Andersson (S), Håkan 

Axelsson (M) 

Bedömning 

Fastigheten Arvika Prästgård 3:40 ligger intill mark som kommunen redan 

äger och har ett strategiskt läge i nära anslutning till tätorten. Fastigheten 

ligger även ”mellan” två av kommunens ägda fastigheter och skulle skapa en 

sammanhängande markyta från Jonsbol vidare förbi Koppsäng och ända ut 

till Jössefors. 

  

Enligt upprättade värderingar har fastigheten Sten 1:8 ett högre värde än vad 

Arvika Prästgård är värderad till. Prästlönetillgångar i Karlstad Stift är 

beredda på att erlägga en mellanskillnad för att täcka den värdeskillnad som 

finns mellan fastigheterna. Bedömningen är att kommunen genom detta 

markbyte kan förvärva mark som har mer värden än enbart produktivt 

skogsbruk. 

  

Ett sådant värde är bland annat att äga den motionsslinga som idag ligger på 

Prästlönetillgångar i Karlstad Stifts mark. Samtliga skiften på fastigheten 

Arvika Prästgård 3:40 har en tätortsnära karaktär och gör att kommunen kan 

säkerställa möjligheter till friluftsliv och en aktiv livsstil hos våra 

medborgare på ett helt annat sätt än om någon annan part äger marken. 

  

Fastigheten Sten 1:8 är cirka 221,1 hektar större än fastigheten Arvika 

Prästgård 3:40 vilket innebär att kommunens skogsinnehav arealmässigt 

kommer minska vid ett markbyte med Prästlönetillgångar i Karlstad stift. 

Bedömningen är att motsvarande skogsmarken ska kunna förvärvas på annat 

vis och plats om så önskas. 
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KF § 129 forts. 

Yrkande 

Anders Skogberg (SD) yrkar avslag på förslag till beslut 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Susanne Engstad Clarke (KD) yrkar avslag på förslag till beslut 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anders Bergfjord (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Alina Koltsova (MP) yrkar för Miljöpartiet bifall till Kommunstyrelsens 

förslag till beslut 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut 

Nils-Gunnar Andersson yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Håkan Axelsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Propositionsordning 

Finns två förslag till beslut. Det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut och det andra är avslag till förslag till beslut.  

 

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) ställer förslagen mot varandra. 

 

Bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut får 42 röster.  

Bifall till avslag till förslag till beslut får 5 röster. 

1 ledamot avstår från att rösta.  

 

Kommunfullmäktige bifaller därmed Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Mark- och exploateringsingenjören 

Samhällsbyggnadschefen 

Bitr. kommundirektören 

Ekonomiavdelningen 

Redovisningsansvarig 

Prästlönetillgångar i Karlstad Stift 

Skogssällskapet förvaltning AB 

VD ALMAB 
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KF § 130 Dnr KS 2020/660-040 

VA-avgifter 2020 
 
Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna höjningen av brukningsavgiften 

för VA med 8 % från och med 1 september 2020. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), Pål Jonson (M), Börje Wahlund (M), 

Henrik Samuelsson (M), Jan Westergren (M), Jan Rülcker (M), Jonny 

Andersson (M), Håkan Axelsson (M), Anders Bergfjord (C), Mona 

Smedman (C), Per-Olov Ålander (C), Camilla Gustafsson (C), Jina Beri (C), 

Ingela Jonsson (C), Gösta Frödin (L), Anton Sjöstedt (L) reserverar sig mot 

beslutet till förmån för Henrik Samuelssons (M) yrkande. 

Susanne Engstad Clarke (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 

förslag. 

Sammanfattning 

Under ett antal år har kostnaderna för drift av VA-verksamheten planenligt 

överstigit de årliga intäkterna från VA-avgifter, vilket skapat ett glapp 

mellan faktisk kostnad och intäktsnivå. Detta på grund av att förinbetalda 

avgifter använts för att balansera VA-ekonomin under åren. På grund av en 

nu förestående snabb kostnadsökning föreslås en höjning av VA-avgifterna 

med 8 % från och med 1 september 2020. 

 

Bakgrunden är att under åren 2013–2015 togs högre VA-avgifter ut än det 

som krävdes för att balansera kostnaderna, orsaken till det var bland annat att 

högkonjunkturen gjorde att intäkterna blev större än förväntat och att 

räntekostnaderna för bolagets lån sjönk dramatiskt. För att komma tillrätta 

med detta sänktes VA-avgifterna med 4 % år 2016 och har inte justerats 

under de efterföljande fyra åren. Planen var att successivt höja VA-

avgifterna från och med år 2021 för att återställa balansen, men nu när ett 

VA-verksamhetsområde bildas för Högvalta kommer kostnaderna att öka 

snabbt och högre intäkter kommer att krävas redan innevarande år för att 

sedan höjas ytterligare för år 2021 och 2022. 

Beslutsunderlag 

Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 17 juni 2020 

Tjänsteskrivelse Arvika Teknik AB den 6 maj 2020 

Bilaga Taxor och avgifter Vatten och avlopp 2020 den 6 maj 2020 

Styrelsen Arvika Teknik ABs protokoll den 12 maj 2020, § 36 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 113 
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KF § 130 forts. 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Alina Koltsova (MP), Håkan Axelsson 

(M), Anders Skogberg (SD), Kristina Nordström (MP), Henrik Samuelsson 

(M), Johan Johansson (SD), Susanne Engstad Clarke (KD), Nils-Gunnar 

Andersson (S), Håkan Axelsson (M), Lisa Levin (S), Kristina Bengtsson 

Nilsson (M), Börje Wahlund; Peter Söderström (S),  

Anders Bergfjord (C), Henrik Axelsson (S), Gösta Frödin (L), Kristina 

Nordström (MP), Jelena Skogberg (SD) 

Yrkande 

Henrik Samuelsson (M) yrkar att en höjning görs med fem procent istället 

för 8 procent och att kostnadsbilden i teknikbolagen ses över 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Johan Johansson (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Susanne Engstad Clarke (KD) yrkar avslag på förslag till beslut 

Nils-Gunnar Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Håkan Axelsson (M) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande  

Lisa Levin (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut  

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Henriks Samuelssons (M) 

yrkande 

Börje Wahlund (M) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anders Bergfjord (C) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande 

Henrik Axelsson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande 

Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Jelena Skogberg (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Propositionsordning 

Det finns tre förslag till beslut. Det första är bifall till Kommunstyrelsens 

förslag till beslut, det andra är Henrik Samuelssons yrkande om att en 

höjning görs med fem procent istället för åtta procent och att kostnadsbilden 

i teknikbolagen ses över, och det tredje är yrkande om avslag på förslag till 

beslut.  

 

Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 

Henrik Samuelssons (M) yrkande ställs mot yrkande om avslag på förslag till 

beslut, för att utse ett motförslag till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
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KF § 130 forts. 

Omröstningsresultat 

Ordföranden ställer Henrik Samuelssons yrkande mot förslaget om avslag på 

förslag till beslut mot varandra, genom att de som röstar för det första 

förslaget trycker grön bock och de som röstar för det andra förslaget trycker 

rött kryss.  

 

Antalet angivna röster är 27. 

Omröstningsresultatet är följande: 

 

17 ja-röster för bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande 

10 ja-röster för avslag på förslag till beslut 

21 ledamöter avstår från att rösta.  

Ordföranden meddelar att Henrik Samuelssons yrkande är motförslag.  

 

Ordföranden ställer Kommunstyrelsens förslag till beslut mot Henrik 

Samuelssons yrkande, genom att de som röstar för det första förslaget trycker 

grön bock och de som röstar för det andra förslaget trycker rött kryss.  

 

Antalet angivna röster är 46 

Omröstningsresultatet är följande: 

 

30 ja-röster för bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

16 ja-röster för bifall till Henrik Samuelssons yrkande  

2 ledamöter avstår från att rösta. 

 

Kommunfullmäktige bifaller därmed Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

VD, Teknik i Väst AB 

VA-Chef, Teknik i Väst AB 
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KF § 131 Dnr KS 2020/127-009 

Motion om att ta fram en utvecklingsplan för Arvika 
kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att strategisk plan och översiktsplan är de 

övergripande dokument som motsvarar önskemålen i motionen. Att starta en 

överlappande process med en utvecklingsplan bedöms därför inte aktuellt. 

  

Motionen avslås. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), Pål Jonson (M), Jan Wettmark (M), Börje 

Wahlund (M), Henrik Samuelsson (M), Jan Westergren (M), Jan Rülcker 

(M), Jonny Andersson (M), Håkan Axelsson (M), Anders Bergfjord (C), 

Mona Smedman (C), Per-Olov Ålander (C), Camilla Gustafsson (C), Jina 

Beri (C), Ingela Jonsson (C), Gösta Frödin (L), Anton Sjöstedt (L), Anders 

Skogberg (SD), Johan Johansson (SD), Kajsa Antonsson (SD), Jelena 

Skogberg (SD), Roger Antonsson (SD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för motionen.  

Sammanfattning 

Henrik Samuelsson (M) föreslår i motion att Arvika kommun tar fram en 

utvecklingsplan fram till år 2035. Utvecklingsplanen bör belysa olika 

scenarier som ökande, oförändrad eller krympande befolkning och 

skatteunderlag samt behov av samhällsutveckling. 

Beslutsunderlag 

Henrik Samuelssons (M) motion den 12 januari 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 27 januari 2020, § 21 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 april 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 20 april 2020, § 74 

Kommunstyrelsens protokoll den 11 maj 2020, § 87 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 maj 2020, § 101  

 

Under överläggningarna yttrar sig: Alina Koltsova (MP), Henrik Samuelsson 

(M), Kenneth Johannesson (S), Anton Sjöstedt (L), Kristina Bengtsson 

Nilsson (M), Håkan Axelsson (M), Zara Hedelin (V), Anders Bergfjord (C), 

Gösta Frödin (L), Peter Söderström (S), Nils-Gunnar Andersson (S), Anders 

Skogberg (SD) 
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KF § 131 forts.  

Bedömning 

Några av de viktigaste övergripande strategiska dokumenten i kommunen är 

strategisk plan och översiktsplan. I båda görs antaganden om 

befolkningsutveckling och vad avser skatteunderlag görs sådana prognoser i 

strategisk plan. Översiktsplanen har en längre ansats framåt i tid och rör 

planeringsbehoven kring användande av mark och vatten. Politiskt beslut om 

att ta fram en ny översiktsplan har fattats. 

  

Strategisk plan är treårig och i det underliggande materialet finns planering 

som sträcker sig längre och som anger förutsättningarna framåt, både vad 

avser behovet av strategiskt beslut kring samhällsutveckling för att vara en 

attraktiv kommun och behovet av anpassningar utifrån utvecklingen vad 

avser skatteunderlag/statsbidrag/avgifter. I strategisk plan finns en 

omvärldsanalys och i årsredovisningen finns en finansiell analys båda väl  

värda att läsa i sammanhanget. Kommunen planerar dessutom för ett 

framåtsyftande visionsarbete nästa år. 

Yrkande 

Alina Koltsova (MP yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Henrik Samuelsson (M) yrkar bifall till motionen 

Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till motionen 

Håkan Axelsson (M) yrkar bifall till motionen 

Zara Hedelin (V) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anders Bergfjord (C) yrkar för Centerpartiet bifall till motionen för   

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till motionen 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till motionen 

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut. Det ena är bifall till motionen och det andra 

är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) ställer förslagen mot varandra. 

 

Bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut får 25 röster.  

Bifall till motionen får 22 röster. 

1 ledamot avstod från att rösta. 

 

Kommunfullmäktige bifaller därmed Kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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KF § 131 forts.  

 

Beslutet skickas till 
Bitr. kommundirektören 

Henrik Samuelsson (M) 
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KF § 132 Dnr KS 2020/331-009 

Motion om att Arvika kommun blir medlem i ICORN, 
International Cities of Refuge Network 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) förslår i en motion att Arvika kommun ska bli medlem i 

ICORN och ge professionella författare, dramatiker, journalister och 

konstnärer som lever under hot i sina hemländer möjlighet till fristad. 

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedt (L) motion den 15 mars 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 mars 2020, § 61 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 juni 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 15 juni 2020, § 97 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 114 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Alina Koltsova (MP), Anton Sjöstedt (L), 

Gösta Frödin (L) 

Bedömning 

Om Arvika kommun har för avsikt att ansöka om medlemskap i ICORN och 

bli en fristad för professionella författare, dramatiker, journalister eller 

konstnärer behöver frågan först utredas vidare. Organisation och struktur, 

vilken kompetens och vilka verksamheter inom kommunen och bolagen 

skulle behöva ingå, formella samarbetspartners och finansiering är några av 

de områden som måste klargöras i en medlemsansökan. Juridiskt har ingen 

av de dryga 20 fristadsprogram i Sverige underkänts. Sveriges kommuner 

och regioner har tidigare gett följande råd. ” Huruvida ett stipendium till en 

författare/konstnär ligger inom den kommunala kompetensen grundar sig på 

den sedvanliga bedömningen om det allmänna intresset, 

likställighetsprincipen, lokaliseringsprincipen samt proportionalitet.” Detta 

innebär att kommunen måste klargöra att det är ett stipendium, på vilka 

grunder det utdelas och dokumentera alla insatser i det lokala kulturlivet. 

 

I Karlstad har man avsatt 350 000 kronor i budget för fristad vilket ansvarig 

chef menar inte varit tillräckligt. I de fall då författaren/konstnären har med 

sig familj innebär det att kostnaden ökar (ca 70 000 – 100 000 

kronor/ytterligare familjemedlem).  
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Karlstad har en utsedd koordinator på 20% samt en person inom Kultur och 

fritid som fungerar som stöd till koordinatorn. Arbetsmarknadsenheten, 

Kultur och fritid, kommunala bostadsbolaget, Socialförvaltningen och 

säkerhetsansvarig/samordnare i Karlstad kommun ingår i organisationen för 

att säkerställa rätt kompetens utifrån åtagandena. Bland annat måste en 

säkerhetsanalys göras och då kan det behövas att man har kontakt med 

SÄPO. 

Yrkande 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 

Anton Sjöstedt, (L) 
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KF § 133 Dnr KS 2020/332-009 

Motion om att Arvika kommun anordnar en webbsida 
för Ritz 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att verksamheten har valt att kommunicera 

program och arrangemang på Ritz via sociala medier. För närvarande via 

Facebook och Instagram. En egen hemsida kräver mer resurser. 

 

Motionen avslås. 

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) förslår i en motion att Arvika kommun anordnar en 

webbsida för Ritz. Kommunen har en fastställd webbpolicy. När 

verksamheten på Ritz planerades beslutades att program och evenemang 

skulle kommunicera via sociala medier och webbplatsen visitarvika.se i 

första hand. 

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedt (L) motion den 15 mars 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 mars 2020, § 62 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 maj 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 15 juni 2020, § 98 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 115 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Anton Sjöstedt (L) 

Bedömning 

Under planering av verksamhet på Ritz diskuterades frågan om hemsida och 

sociala medier kopplat till målgrupp, vilka alternativ som fanns och vilka 

resurser som krävs för olika alternativ. En hemsida kräver resurser för att 

vara aktuell, uppdaterad och relevant. Med utgångspunkt i kommunens 

webbpolicy och i dialog med informationsenheten i kommunen beslutades 

att program och evenemang skulle kommuniceras via sociala medier och 

kalendariet på webbplatsen visitarvika.se. Verksamheten har nu varit igång i 

ett år och arbetar med att försöka anpassa justera och göra ändringar utifrån 

de behov som framkommer. Det kommunikativa är en del av detta. 

  

Anton Sjöstedt (L) hänvisar i sin motion till en nyligen publicerad rapport 

Svenskar och internet 2019 som är framtagen av Internetstiftelsen. Rapporten 

visar att de största sociala nätverken, som Facebook och Instagram, minskar i 

tillväxttakt och att yngre personer väljer bort dessa medier till förmån för t ex 

Snapchat. Det kan diskuteras vilka sociala medier som når en målgrupp bäst.  
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KF § 133 forts.  

 

Ritz har en mycket bred verksamhet för olika åldrar och intressegrupper och 

därmed blir även målgruppen bred. När Ritz öppnade valdes Facebook och 

Instagram som kanaler. Det betyder inte att andra kanaler kan väljas vid 

behov i framtiden. Aktivt deltagande i sociala medier är en fråga om 

personalresurser och kräver en avvägning utifrån behov och tillgång till 

resurser. En egen hemsida för Ritz utesluter inte behovet av kommunikation 

via sociala medier. 

  

De flesta arrangemangen på Ritz anordnas inte av kommunen och dess 

verksamheter utan av arrangerande föreningar, olika organisationer och 

företag, intressegrupper samt privatpersoner. Många av arrangemangen är 

publika och för allmänheten, men inte alla. En svårighet är att få 

arrangerande aktörer att förse verksamheten med den information och det 

material, t ex bilder, som behövs för att kunna marknadsföra arrangemangen 

via Ritz sociala medier. En annan svårighet är att få arrangörer att i god tid 

lägga in information om arrangemang på webbplatsen visitarvika.se. 

Verksamheten på Ritz arbetar med att försöka få till en struktur och ett 

arbetssätt som ska förbättra detta. 

Yrkande 

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 

Anton Sjöstedt, (L) 
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KF § 134 Dnr KS 2019/1479-009 

Motion om skyfallsplan 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att Kommunledningsstabens arbete med 

planer och strategier för skyfallsfrågan i Arvika kommun bedöms vara 

tillräckligt stöd för att hantera skyfallsfrågan utan att upprätta en separat 

skyfallsplan. 

 

Motionen avslås. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), Pål Jonson (M), Jan Wettmark (M), Börje 

Wahlund (M), Henrik Samuelsson (M), Jan Westergren (M), Jan Rülcker 

(M), Jonny Andersson (M), Håkan Axelsson (M), Anders Bergfjord (C), 

Mona Smedman (C), Camilla Gustafsson (C), Jina Beri (C), Ingela Jonsson 

(C), Gösta Frödin (L), Anton Sjöstedt (L) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för bifall till motionen.  

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) har väckt en motion angående behovet av skyfallsplan för 

Arvika kommun. Samhällsbyggnadsavdelningen har fått ärendet för yttrande. 

De planer och strategier kommunen har och håller på att ta fram, tillsammans 

med kartunderlag och nationella riktlinjer utgör ett användbart och fullgott 

stöd i skyfallsfrågan i kommunens fortsatta samhällsbyggande. En separat 

skyfallsplan bedöms därför inte vara nödvändig. 

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion om en skyfallsplan för Arvika kommun den 23 

december 2019 

Kommunfullmäktige den 27 januari 2020, § 16 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 14 maj 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 15 juni 2020, § 99 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 116 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Anton Sjöstedt (L) 

Yrkande 

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till motionen 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till motionen 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till motionen 

Anders Bergfjord (C) yrkar bifall till motionen 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 
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KF § 134 forts. 

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens 

förslag till beslut och det andra är bifall till motionen.  

Ordföranden ställer förslagen mot varandra  

 

Bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut får 25 röster.  

Bifall till motionen får 17 röster. 

Sex ledamöter avstod från att rösta. 

 

Kommunfullmäktige bifaller därmed Kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Beslutet skickas till 

Anton Sjöstedt 

Samhällsbyggnadschef 

Bitr. kommundirektör 
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KF § 135 Dnr KS 2020/457-008 

Medborgarförslag om att Arvika kommun sätter upp en 
skylt på konstverk 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att informationsskylten är placerad väl 

synlig vid konstverket och att samtliga konstverk i Arvika kommuns ägo har 

försetts med skyltar. 

Sammanfattning 

Förslagsställaren föreslår att kommunen sätter upp en skylt på de konstverk 

som finns på kommunens mark där det framgår vem som är konstnär samt 

vad konstverket skall föreställa. Som exempel bifogas bild på konstverk där 

förslagsställaren inte hittar någon skylt. 

 

Konstverket är Arvika kommuns. Verket placerades på platsen i Dottevik 

och invigdes 2013. Verket heter ”Ett musikstycke”. Konstnären är Märta 

Anderdott. Konstnären valde vid invigningen placering av 

informationsskylten. Skylten sitter kvar. 

Förslagsställaren har kontaktats av Kultur och fritid, Kulturutvecklare som 

bifogat bilder på skyltens placering på konstverket. Förslagsställaren tackar 

för informationen och svaret på frågan. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag den 17 april 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 27 april 2020, § 91 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 juni 2020 

Korrespondens 

Kommunledningsutskottets protokoll den 15 juni 2020, § 100 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 117 

Bedömning 

Informationsskylten är placerad väl synlig vid konstverket. Förslagsställaren 

och kulturutvecklaren har haft kontakt via e-post. Förslagsställaren har fått 

bilder på skylten och dess placering på verket. Förslagsställaren svarar i  

e-post att han är nöjd med svaret. 

Beslutet skickas till 

Uno Eriksson 

Bitr. kommundirektör 
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KF § 136 Dnr KS 2020/536-770 

Årsredovisning Värmlands läns vårdförbund 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att förbundsdirektionen beviljas ansvarsfrihet, 

resultat- och balansräkningen fastställs och årsredovisningen godkänns. 

Jäv 

På grund av jäv deltar inte Börje Wahlund (M) i handläggningen i detta 

ärende. 

Sammanfattning 

Värmlands läns Vårdförbund har avgivit en årsredovisning för 

räkenskapsåret 2019. Årsredovisning överlämnas till fullmäktige i 

Vårdförbundets medlemskommuner för beslut om ansvarsfrihet och 

fastställelse. 

Beslutsunderlag 

Värmlands läns Vårdförbund årsredovisning den 12 juni 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 juni 2020 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 119 

Beslutet skickas till 

Värmlands läns vårdförbund 
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KF § 137 Dnr KS 2020/657-430 

Avgift till Värmlands läns Kalkningsförbund för år 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att följa kalkningsförbundets förslag och anta 

den redovisade avgiften för kalkning avseende år 2021 på 410 642 kronor. 

Sammanfattning 

Värmlands läns Kalkningsförbund har i skrivelse daterad den 12 juni 2020 

meddelat Arvika kommun den beräknade kostnaden för kalkning år 2021. 

Kostnaden basera på gällande kalkningsplan för länet, som för år 2021 anger 

att 2 267 ton kalk ska spridas inom kommunens gränser. 

 

Beräknad total kostnad är 2 804 061 kr varav Arvika kommuns andel är 410 

642 kr. Mellanskillnaden täcks av statsbidrag. Enligt Myndighetsnämnden i 

Arvika kommuns reglemente är nämnden handläggande organ för frågor 

angående kalkning av sjöar och vattendrag. 

Beslutsunderlag 

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 29 juni 2020 

Skrivelse från Värmlands läns kalkningsförbund den 12 juni 2020 

Kommunstyrelsens protokoll den 17 augusti 2020, § 120 

Bedömning 

Kalkning av sjöar och vattendrag är en viktig åtgärd för biologisk mångfald 

varför det är helt nödvändigt att fortsätta kalkningen under överskådlig tid. 

Miljöstaben konstaterar att den aviserade kostnaden för kalkningen inte kan 

reduceras. Kostnader beror på den senaste upphandlingen samt på att det i 

Arvika kommun förekommer en förhållandevis stor andel kalkningen från 

helikopter. 

Beslutet skickas till 

Kommundirektören 

Bitr. Kommundirektör 

Chef Myndighetsstaben 

Miljöchefen 
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KF § 138 Dnr KS 2020/706-101 

Ny ersättare för ledamot i Kommunfullmäktige efter 
Sinziana Georgescu (S), ny ersättare är Stefan Åström 
(S), för kännedom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Länsstyrelsen har utsett Stefan Åström (S) till ny ersättare för ledamot i 

Kommunfullmäktige från och med den 10 juli 2020 till och med den 14 

oktober 2022.  

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens beslut den 10 juli 2020 

 
  



 

 

Sammanträdesprotokoll 28 (34) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-08-31  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 139 Dnr KS 2020/751-101 

Avsägelse av uppdrag som andre vice ordförande i 
Kommunrevisionen, Charlotte Sveder (M)  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Charlotte Sveders avsägelse och beslutar att 

utse Svante Karlsson (M) till ny andre vice ordförande i Kommunrevisionen.  

Sammanfattning 

Charlotte Sveder (M) har inkommit med en avsägelse av sitt uppdrag som 

andre vice ordförande i Kommunrevisionen.  

 

Valberedningen föreslår att Svante Karlsson (M) ska utses till andre vice 

ordförande i Kommunrevisionen.  

Beslutsunderlag 

Charlotte Sveders (M) avsägelse av uppdrag den 10 augusti 2020 

Valberedningens muntliga förslag den 31 augusti 2020 

Beslutet skickas till 

Svante Karlsson 

Kanslifunktionen 

IT-funktionen 

Personalstaben 

 
  



 

 

Sammanträdesprotokoll 29 (34) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-08-31  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 140 Dnr KS 2020/778-009 

Motion om kompletterande och heltäckande 
kulturmiljöprogram, Anton Sjöstedt (L), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion om att Arvika kommun, längre 

fram ska ta fram ett kompletterande och heltäckande kulturmiljöprogram, 

som täcker in övriga delar av kommunen utöver de centrala.  

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion den 24 augusti 2020 

 
  



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (34) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-08-31  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 141 Dnr KS 2020/783-009 

Motion om att tillsätta en utredning för att se över 
möjligheterna att införa servicepunkter på 
landsbygden, Anders Bergfjord (C), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Anders Bergfjord (C) inkommer med en motion om att tillsätta en utredning 

för att se över möjligheterna att införa servicepunkter på landsbygden.  

Beslutsunderlag 

Anders Bergfjords (C) motion den 25 augusti 2020 

 
  



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (34) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-08-31  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 142 Dnr KS 2020/790 

Försäljning av fastigheten Arvika Smedjan 3 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar godkänna föreslagen försäljning av Arvika 

Smedjan 3 för en köpeskilling om 5 miljoner kronor och i enlighet med 

angivna villkor. 

 

Kommunfullmäktige ger Kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström 

och VD ALMAB Mikael Engstig i uppdrag att teckna nödvändiga handlingar 

för försäljningens genomförande.  

Sammanfattning 

Arvika Lokal och Mark AB har träffat en preliminär överenskommelse med 

Forgex Sweden AB om försäljning av fastigheten Arvika Smedjan 3. 

Överenskommelsen gäller under förutsättning att Kommunfullmäktige ger 

sitt godkännande. 

  

Överenskommelsen innebär att fastigheten försäljs för 5 Mkr. Bokfört värde 

är 6,2 Mkr, vilket innebär att föreslagen köpeskilling genererar en 

resultatpåverkande post på – 1,2 Mkr. 

  

Föreslagen köpeskilling innehåller en friskrivningsklausul avseende 

fastighetens skick och beskaffenhet, med hänsyn till att allt underhåll under 

ett antal år i sin helhet skötts av fastighetens hyresgäster. 

  

Köpeskilling förslås fördelas i en kontant betalning om 2 Mkr på 

tillträdesdagen, och en revers om 3 Mkr med en månatlig avbetalning på 9 

månader. Som säkerhet för reversskulden ligger ett pantbrev om 3 Mkr inom 

3 Mkr. 

  

Kontrakts- och tillträdesdag förslås bli 1 oktober 2020  

Beslutsunderlag 

ALMAB:s protokoll från den 24 augusti 2020 

Tjänsteskrivelse den 26 augusti 2020 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Susanne Engstad Clarke (KD), Anders 

Skogberg (SD), Kristina Bengtsson-Nilsson (M), Peter Söderström (S) 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (34) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-08-31  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 142 forts. 

Yrkande 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

VD 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (34) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-08-31  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 143 

 
Dnr KS 2020/793-101 

Avsägelse av uppdrag   - Birgitta Samuelsson (M)  
ersättare i Myndighetsnämnden 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Birgitta Samuelssons avsägelse och beslutar 

att utse Ann-Cathrine Rülcker (M) till ny ersättare i Myndighetsnämnden. 

 
Sammanfattning 
Birgitta Samuelsson (M) har inkommit med en avsägelse av sitt uppdrag som 

ersättare i Myndighetsnämnden.  

 

Valberedningen föreslår att Ann-Cathrine Rülcker (M) ska utses till ny 

ersättare i Myndighetsnämnden.  

 
Beslutsunderlag 
Birgitta Samuelssons M) avsägelse den 27 augusti 2020 

Valberedningens muntliga förslag den 31 augusti 2020 

 
Beslutet skickas till 
Ann-Cathrine Rülcker 

Kanslifunktionen 

IT-funktionen 

Personalstaben 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (34) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-08-31  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 
KF § 144 

 
Dnr KS 2020/804 -009 

Motion om språkcenter, Anna-Maria Nykvist (V), remiss 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

 
Sammanfattning 
Anna-Maria Nykvist (V) inkommer med en motion om att Arvika kommun 

ska undersöka möjligheten att utveckla det redan befintliga 

integrationscenter till ett språkcenter, liknande det man har i Torsby 

kommun.  

 
Beslutsunderlag 
Anna-Maria Nykvists motion den 31 augusti 2020  


